

presented at the Preparatory Committee of Experts which considered the co-ordination of activities in the fields of shipping, aviation, telecommunications and meteorology with regard to safety of life at sea and in the air the resolution adopted on this matter by the Transport and Communications Commission at its third session.¹

F

PASSPORT AND FRONTIER FORMALITIES

The Economic and Social Council

Instructs the Secretary-General to continue to follow progress in the fields of passports and frontier formalities, and to keep the Transport and Communications Commission duly informed; and

Decides to defer any further inquiry to Governments concerning this matter until after the fourth session of the Transport and Communications Commission.

228 (IX). Report of the International Civil Aviation Organization

Resolution of 14 July 1949

The Economic and Social Council

Takes note of the report submitted by the International Civil Aviation Organization;² and

Requests the Secretary-General to transmit to the Organization the records of the discussions on the report which took place at the ninth session of the Council.³

229 (IX). Report of the Universal Postal Union

Resolution of 14 July 1949

The Economic and Social Council

Takes note of the report submitted by the Universal Postal Union;⁴ and

Requests the Secretary-General to transmit to the Universal Postal Union the records of the discussions on the report which took place at the ninth session of the Council.⁵

¹ See *Official Records of the Economic and Social Council*, fourth year, ninth session, Supplement No. 3, page 11, resolution 4.

² See documents E/1338 and E/1338/Add.1.

³ See documents E/AC.6/SR.50 and E/SR.295.

⁴ See document E/1323.

⁵ See documents E/AC.6/SR.51 and E/SR.295.

sentées au Comité préparatoire d'experts qui s'est occupé de la question de la coordination des activités dans les domaines des transports maritimes, de l'aviation, des télécommunications et de la météorologie, en matière de sécurité en mer et dans les airs, la résolution que la Commission des transports et des communications a adoptée à ce sujet au cours de sa troisième session¹.

F

PASSEPORTS ET FORMALITÉS DE FRONTIÈRES

Le Conseil économique et social

Charge le Secrétaire général de continuer à suivre les progrès réalisés dans le domaine des passeports et des formalités de frontières, et de tenir la Commission des transports et des communications au courant de ces progrès; et

Décide de remettre à une date postérieure à la quatrième session de la Commission des transports et des communications l'envoi aux Gouvernements de toute autre demande de renseignements.

228 (IX). Rapport de l'Organisation de l'aviation civile internationale

Résolution du 14 juillet 1949

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport présenté par l'Organisation de l'aviation civile internationale²; et

Prie le Secrétaire général de transmettre à cette Organisation le compte rendu des débats que le Conseil a consacrés à ce rapport au cours de sa neuvième session³.

229 (IX). Rapport de l'Union postale universelle

Résolution du 14 juillet 1949

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport présenté par l'Union postale universelle⁴; et

Prie le Secrétaire général de transmettre à l'Union postale universelle le compte rendu des débats que le Conseil a consacrés à ce rapport au cours de sa neuvième session⁵.

¹ Voir les *Procès-verbaux officiels du Conseil économique et social*, quatrième année, neuvième session, Supplément N° 3, page 11, résolution 4.

² Voir les documents E/1338 et E/1338/Add.1.

³ Voir les documents E/AC.6/SR.50 et E/SR.295.

⁴ Voir le document E/1323.

⁵ Voir les documents E/AC.6/SR.51 et E/SR.295.